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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   44/2022

ΑΠΟΦΑΣΗ   594/2022

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 21η Οκτωβρίου 2022, ημέρα Παρασκευή και ώρα 13:00, 
συνέρχεται στην 44η/2022 συνεδρίαση η Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, που 
πραγματοποιείται στην αίθουσα συνεδριάσεων, στο Δημοτικό  Κατάστημα  της  οδού Αθηνών 
99 (ισόγειο Α’ κτιρίου), μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 102587/17-10-2022 πρόσκληση του κ. 
Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση ο κ. Μαρινάκης Σαράντος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, 
Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής και από τα τακτικά μέλη του Σώματος οι κ.κ.             
1) Αγγελής Αναστάσιος, 2) Ζαφειρόπουλος Ιωάννης, 3) Κοσμόπουλος Βασίλειος (αποχώρηση 
στην υπ’ αριθμ. 610 απόφαση), 4) Λιάππας Λεωνίδας (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 605 
απόφαση), 5) Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος, 6) Τζαμουράνης Βασίλειος (αποχώρηση στην 
υπ’ αριθμ. 610 απόφαση) και 7) Φάβας Γεώργιος.

Δεν παραβρίσκεται αν και κλήθηκε νόμιμα το τακτικό μέλος κ. Μπασακίδης Νικόλαος.

Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται επίσης το αναπληρωματικό μέλος της Οικονομικής Επιτροπής          
κ. Δρούγας Παντελής, ο οποίος συμμετέχει στη συνεδρίαση αυτή αναπληρώνοντας το 
τακτικό μέλος κ. Μπασακίδη Νικόλαο.   

Επίσης, στη συνεδρίαση κλήθηκαν οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Δημοτικών Κοινοτήτων, 
Αιθαίας, Καλαμάτας και Σπερχογείας και ο Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας Αλαγονίας,  
επειδή στην ημερήσια διάταξη υπάρχουν θέματα που αφορούν τις εν λόγω Δημοτικές 
Κοινότητες, εκ των οποίων:
• παραβρίσκεται ο Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας Αλαγονίας κ. Καζάκος Γεώργιος, 
• δεν παραβρίσκονται οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Δημοτικών Κοινοτήτων:            

1) Αιθαίας κ. Σπυρόπουλος Ευάγγελος, 2) Καλαμάτας κ. Λύρας Παναγιώτης και             
3) Σπερχογείας κ. Περρωτής Παναγιώτης. 

Στη συνεδρίαση επίσης παραβρίσκεται το αναπληρωματικό μέλος της Οικονομικής Επιτροπής 
κ. Σκοπετέας Αναστάσιος και ο Αντιδήμαρχος Καλαμάτας κ. Καραγιάννης Ανδρέας.

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 
συνεδρίασης.  
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Στη συνέχεια ζητείται από τον κ. Πρόεδρο, η εκτός ημερήσιας διάταξης συζήτηση του 
θέματος λόγω του κατεπείγοντος χαρακτήρα του, με τίτλο :

Πρόσληψη προσωπικού με δίμηνη απασχόληση (σύμβαση εργασίας ΙΔΟΧ) για την 
κάλυψη αναγκών των Δημοτικών Παιδικών Σταθμών 

μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 104593/20-10-2022 εισήγηση του Τμήματος Προσωπικού, 
Διοίκησης & Πρωτοκόλλου της Διεύθυνσης Διοικητικών του Δήμου, η οποία έχει αναλυτικά 
ως εξής:  

ΘΕΜΑ: <<Πρόσληψη προσωπικού με δίμηνη απασχόληση ( σύμβαση εργασίας ΙΔΟΧ )  για την 
κάλυψη αναγκών των Δημοτικών Παιδικών Σταθμών>>.
ΣΧΕΤ:  Η  με αριθμ. πρωτ. 103027 /18.10.2022 Υπηρεσιακή  Εισήγηση της Διεύθυνσης Πρόνοιας 
Δήμου Καλαμάτας Ν. Μεσσηνίας.

Ε Ι Σ Η Γ Η Σ Η

          Ο Δήμος Καλαμάτας πρόκειται να προσλάβει τέσσερα  (4) άτομα, ως  προσωπικό με σύμβαση 
εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου, πλήρους απασχόλησης, για την κάλυψη  των 
αναγκών  της Διεύθυνσης Πρόνοιας Δήμου Καλαμάτας , με δίμηνη σύμβαση εργασίας ΙΔΟΧ, λόγω 
επειγουσών αναγκών των Δημοτικών Παιδικών Σταθμών , ως κάτωθι: 

• Τέσσερα  (4) άτομα  ΔΕ Βοηθός Βρεφονηπιοκόμων  

      Στην Διεύθυνσης Πρόνοιας Καλαμάτας Ν. Μεσσηνίας,  προέκυψε η αναγκαιότητα  της 
πρόσληψης  αυτής λόγω της έκτακτης ανάγκης που δημιουργήθηκε λόγω επειγουσών αναγκών 
ένεκα  της δημιουργίας των δύο νέων βρεφικών τμημάτων που θα λειτουργήσουν κατά το επόμενο 
χρονικό διάστημα στους Δ΄ και Ζ βρεφονηπιακούς σταθμούς και καθίσταται  αναγκαία η πρόσληψη 
τεσσάρων ατόμων ειδικότητας ΔΕ βοηθών βρεφονηπιοκόμων για την αντιμετώπιση των αυξημένων 
αναγκών  των Δημοτικών Παιδικών Σταθμών.

          Αναλυτικά το σκεπτικό της ανάγκης της πρόσληψης αυτής αποτυπώνεται στη σχετική με 
αριθμ. πρωτ. 103027 /18.10.2022 Υπηρεσιακή  Εισήγηση της Διεύθυνσης Πρόνοιας Δήμου 
Καλαμάτας Ν. Μεσσηνίας.

<<  Θέμα: «Πρόσληψη προσωπικού με δίμηνη απασχόληση για την κάλυψη αναγκών των 
Δημοτικών Παιδικών Σταθμών». 

 Θέμα: «Πρόσληψη προσωπικού με δίμηνη απασχόληση για την κάλυψη αναγκών του Τμήματος 
Προσχολικής Αγωγής ». 
Σύμφωνα με το άρθρο 206 του ΚΚΔΚΥ, επιτρέπεται η πρόσληψη προσωπικού οποιασδήποτε 
ειδικότητας με σύμβαση εργασίας ορισμένου χρόνου από τους Ο.Τ.Α. για την αντιμετώπιση 
κατεπειγουσών εποχικών ή πρόσκαιρων αναγκών, με σύμβαση εργασίας ορισμένου χρόνου της 
οποίας η διάρκεια δεν υπερβαίνει τους δύο (2) μήνες μέσα σε συνολικό διάστημα δώδεκα (12) 
μηνών (όπως αντικαταστάθηκε με το άρθρο 41 παρ. 2 του Ν. 4325/2015 και συμπληρώθηκε από 
την παρ. 2 του άρθρου 4 της Πράξης Νομοθ. Περιεχομένου (ΦΕΚ 102/26.08.2015 τεύχος Α') η 
οποία κυρώθηκε με το άρθρο 9 του Ν.4350/15 και αντικαταστάθηκε από το άρθρο 116 του Ν. 
4547/18). Σύμφωνα με τις διατάξεις της περίπτ. ιε' παρ.2 άρθρο 2 Ν.4765/21, το προσωπικό που 
προσλαμβάνεται για αντιμετώπιση κατεπειγουσών ή εποχικών ή πρόσκαιρων αναγκών, με 
σύμβαση εργασίας ορισμένου χρόνου της οποίας η διάρκεια δεν υπερβαίνει τους δύο (2) μήνες 
μέσα σε συνολικό διάστημα δώδεκα (12) μηνών, δεν υπάγεται στις διατάξεις των Μερών Β΄ και Γ΄ 
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του Ν.4765/21. Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 4 παρ. 1 περ. κγ΄ ΠΥΣ 33/2006, όπως 
συμπληρώθηκε από το άρθρο 8 παρ. 2 Ν. 4325/2015, το προσωπικό που προσλαμβάνεται για την 
αντιμετώπιση εποχικών αναγκών ή άλλων περιοδικών και πρόσκαιρων αναγκών εξαιρείται από 
την αναστολή προσλήψεων, ενώ με την παρ.3.i του άρθρου 186 του Ν.4635/19, όπως 
αντικαταστάθηκε με το άρθρο 49 του Ν.4674/20, η εξαίρεση από τη διαδικασία έγκρισης της ΠΥΣ 
33/2006 (ΦΕΚ 280 Α') παραμένει. Ως εκ τούτου, εξακολουθούν να συνάπτονται με τις 
προϋποθέσεις και τη διαδικασία του αρθρου.206, παρ.1 του ΚΚΔΚΥ, χωρίς να απαιτείται η 
αποστολή αιτήματος από τους ΟΤΑ, για την κατηγορία των δίμηνων συμβάσεων, αλλά και για 
τη διαδικασία πρόσληψης. Στο τμήμα προσχολικής αγωγής λόγω της δημιουργίας των δύο νέων 
βρεφικών τμημάτων που θα λειτουργήσουν κατά το επόμενο χρονικό διάστημα στους Δ΄ και Ζ 
βρεφονηπιακούς σταθμούς είναι αναγκαία η πρόσληψη τεσσάρων ατόμων ειδικότητας ΔΕ 
βοηθών βρεφονηπιοκόμων για την αντιμετώπιση των αυξημένων αναγκών του τμήματος. 
Λαμβάνοντας υπόψη τα παραπάνω, είναι αναγκαία η πρόσληψη με δίμηνη απασχόληση λόγω 
της έκτακτης ανάγκης που έχει δημιουργηθεί, του παρακάτω προσωπικού : Τέσσερα άτομα (4), 
ειδικότητας ΔΕ βοηθών βρεφονηπιοκόμων Το ποσό της μισθοδοσίας τους θα καλυφθεί από τους 
ΚΑ. 15.6041.05 (Τακτικές αποδοχές) & ΚΑ. 15.6054.05 (Εργοδοτικές εισφορές).
 Παρακαλούμε για δικές σας περαιτέρω ενέργειες.

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ
«ΜΕ ΕΝΤΟΛΗ»

   ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΝΑΓ. ΦΑΒΑΣ
        ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ
                ΚΑΙ ΚΟΙΝΩΝΙΚΩΝ ΘΕΜΑΤΩΝ                >>

       Ύστερα από το παραπάνω σχετικό Υπηρεσιακό Σημείωμα της Διεύθυνσης  Πρόνοιας Δήμου 
Καλαμάτας Ν. Μεσσηνίας, εισηγούμεθα στην Οικονομική Επιτροπή τη λήψη απόφασης για την 
πρόσληψη του προαναφερόμενου  προσωπικού , ήτοι  την πρόσληψη τεσσάρων  (4) ατόμων  ΔΕ 
βοηθών  Βρεφονηπιοκόμων, για τους λόγους που αναφέρονται σ’ αυτό, για χρονικό διάστημα  
δύο μηνών με σύμβαση  εργασίας ιδιωτικού δικαίου διάρκειας δύο (2) μηνών, πλήρους   
απασχόλησης .

     Η ανωτέρω πρόσληψη θα πραγματοποιηθεί, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 206 παρ.1 
του Ν.3584/2007 «Κύρωση του Κώδικα Κατάστασης Δημοτικών και Κοινοτικών Υπαλλήλων» (ΦΕΚ 
143/28.6.2007/τ.Α΄), όπως ισχύουν και ειδικότερα , επιτρέπεται η πρόσληψη προσωπικού 
οποιασδήποτε ειδικότητας με σύμβαση εργασίας ορισμένου χρόνου από τους Ο.Τ.Α. για την 
αντιμετώπιση κατεπειγουσών εποχικών ή πρόσκαιρων αναγκών, με σύμβαση εργασίας ορισμένου 
χρόνου της οποίας η διάρκεια δεν υπερβαίνει τους δύο (2) μήνες μέσα σε συνολικό διάστημα 
δώδεκα (12) μηνών (όπως αντικαταστάθηκε με το άρθρο 41 παρ. 2 του Ν. 4325/2015 και 
συμπληρώθηκε από την παρ. 2 του άρθρου 4 της Πράξης Νομοθ. Περιεχομένου (ΦΕΚ 
102/26.08.2015 τεύχος Α') η οποία κυρώθηκε με το άρθρο 9 του Ν.4350/15 και αντικαταστάθηκε 
από το άρθρο 116 του Ν. 4547/18). Σύμφωνα με τις διατάξεις της περίπτ. ιε' παρ.2 άρθρο 2 
Ν.4765/21, το προσωπικό που προσλαμβάνεται για αντιμετώπιση κατεπειγουσών ή εποχικών ή 
πρόσκαιρων αναγκών, με σύμβαση εργασίας ορισμένου χρόνου της οποίας η διάρκεια δεν 
υπερβαίνει τους δύο (2) μήνες μέσα σε συνολικό διάστημα δώδεκα (12) μηνών, δεν υπάγεται στις 
διατάξεις των Μερών Β΄ και Γ΄ του Ν.4765/21. Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 4 παρ. 1 περ. 
κγ΄ ΠΥΣ 33/2006, όπως συμπληρώθηκε από το άρθρο 8 παρ. 2 Ν. 4325/2015, το προσωπικό που 
προσλαμβάνεται για την αντιμετώπιση εποχικών αναγκών ή άλλων περιοδικών και πρόσκαιρων 
αναγκών εξαιρείται από την αναστολή προσλήψεων, ενώ με την παρ.3.i του άρθρου 186 του 
Ν.4635/19, όπως αντικαταστάθηκε με το άρθρο 49 του Ν.4674/20, η εξαίρεση από τη διαδικασία 
έγκρισης της ΠΥΣ 33/2006 (ΦΕΚ 280 Α') παραμένει. Ως εκ τούτου, εξακολουθούν να συνάπτονται με 
τις προϋποθέσεις και τη διαδικασία του αρθρου.206, παρ.1 του ΚΚΔΚΥ, χωρίς να απαιτείται η 
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αποστολή αιτήματος από τους ΟΤΑ, για την κατηγορία των δίμηνων συμβάσεων, αλλά και για τη 
διαδικασία πρόσληψης.

     Η δαπάνη μισθοδοσίας  της ανωτέρω πρόσληψης θα καλυφτεί από τους αντίστοιχους κωδικούς 
εξόδων Κ.Α:15.6041.05 και Κ.Α:15.6054.05 του σκέλους των εξόδων του εγκεκριμένου 
Προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2022 ,  και σε περίπτωση που δεν επαρκεί η πίστωση θα 
υπάρξει αντίστοιχη τροποποίηση για την ενίσχυση των προαναφερόμενων κωδικών

Η Αντιδήμαρχος Διοίκησης & Διαχείρισης Ανθρώπινου Δυναμικού,
 Παιδείας, Επιχειρηματικότητας & ΚΕΠ 

ΑΓΓΕΛΗ ΜΑΡΙΑ

Η διαλογική συζήτηση που διεξάγεται σχετικά, έχει αναλυτικά ως εξής:

Κύριε Φάβα κάντε ένα περίγραμμα του κατεπείγοντος.

Αμέσως. Σύμφωνα λοιπόν και με το κατεπείγον έτσι όπως διανεμήθηκε πριν από 
λίγο και γι’ αυτό απολογούμαι, κύριοι συνάδελφοι, συνίσταται στο γεγονός ότι με τη 

λειτουργία των 2 νέων Βρεφικών Τμημάτων στον 4ο και τον 7ο Παιδικό Σταθμό, το 
προσωπικό το οποίο στελεχώθηκαν αυτά τα 2 Βρεφικά Τμήματα είναι απ’ το υφιστάμενο 
στους Βρεφονηπιακούς Σταθμούς.
Επειδή οι Βρεφονηπιακοί Σταθμοί πλέον όλοι λειτουργούν με το υπάρχον προσωπικό που 
έχουν οριακά, γι’ αυτό τον λόγο σε περίπτωση που υπάρχει μία ασθένεια ή μία άδεια 
προσωπικού ή ένα εξαιρετικό γεγονός απουσίας ενός βρεφονηπιοκόμου, θα έχουμε σοβαρό 
πρόβλημα ώστε να μπορούμε να καλύψουμε τις ανάγκες των Βρεφονηπιακών Σταθμών.
Γι’ αυτό τον λόγο θέλουμε να προσλάβουμε 4 δίμηνα τα οποία, σύμφωνα με τον Νόμο, 
μπορούμε να χρησιμοποιήσουμε 2 τώρα και 2 μετέπειτα, στην ουσία να έχουμε μία χρονική 
περίοδο μέχρι και τον Φεβρουάριο, για να μπορέσουμε έτσι να περιμένουμε μετά όπως 
περιμένουμε τα 8μηνα με τα οποία μπορούμε να καλύψουμε το προσωπικό. Και να ξέρετε ότι 
εμείς πάντοτε βάζουμε στις ανάγκες του προγραμματισμού των προσλήψεων ότι 
χρειαζόμαστε προσωπικό για τους Βρεφονηπιακούς Σταθμούς.
Και επίσης να σας αναφέρω ότι εντός του μηνός Νοεμβρίου περιμένουμε από μετακίνηση και 
μία ακόμη, αλλά αυτή είναι ΤΕ Βρεφονηπιοκόμος, με την κινητικότητα.
Πιστεύω, λοιπόν, ότι με την προσθήκη αυτών των παιδιών, των 2 συν την κοπέλα της 
κινητικότητας, ότι καλύπτουμε πλήρως τις ανάγκες ακόμη και σε περίπτωση που υπάρξει 
απουσία για τον οποιονδήποτε λόγο.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριοι συνάδελφοι; Δέχεστε το κατεπείγον; 

ΦΩΝΗ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται)

Μάλιστα.
Να προχωρήσει και στην εισήγηση… στην ουσία. 

Συγνώμη, κ. Τζαμουράνη, θέλετε κάτι;

Εντάξει, εγώ δεν έχω αντίρρηση αν και μου κάνει εντύπωση το εξής: ότι 
δεν γνωρίζαμε όταν τους ιδρύσαμε ότι θα λειτουργούν με οριακό τρόπο οι 

Βρεφονηπιακοί, ώστε ταυτόχρονα να πάρουμε και αυτές τις αποφάσεις;
Γιατί, γιατί δηλαδή να έρχεται ας το πούμε τώρα προ ημερησίας διάταξης; Ένα το ερώτημα. 
Και το δεύτερο ερώτημα: γιατί παίρνουμε τους 4 τώρα, τη στιγμή που παραδεχόμαστε ότι 
χρειάζονται 2 και θα ’ρθει και άλλος ένας και θα καλύπτουμε την ανάγκη μας;

Θα σας πω γιατί πρέπει να είναι κυλιόμενο, παίρνουμε την ανάγκη… όχι, δεν θα 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΦΑΒΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΦΑΒΑΣ: 
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καλύπτουμε μετά, τον Γενάρη και τον Φλεβάρη δεν θα ’χουμε.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Ναι, και γιατί δεν μπορούμε να τους πάρουμε…;

Γιατί, αυτό λέμε: να μην πάμε να παίρνουμε διπλές αποφάσεις. Να πάρουμε, ήδη 
προβλέπουμε και στον προϋπολογισμό ακολουθεί και παρακαλώ μετέπειτα στον 

προϋπολογισμό να εντάξουμε και την εισήγηση για την κάλυψη της μισθοδοσίας τους, δεν θα 
γίνει τώρα η πρόσληψη και των 4, θα έχουμε όμως τις αποφάσεις, οπότε έχοντας την 
απόφαση θα μπορούμε να την ενεργοποιήσουμε άμεσα χωρίς άλλη απόφαση θεσμικού 
οργάνου, να ξανακάνουμε δηλαδή τη διαδικασία πάλι. Γι’ αυτό τον λόγο γίνεται.
Όσον αφορά δε το πρώτο ερώτημά σας, έχει να κάνει με έκτακτη ανάγκη, δηλαδή αυτή τη 
στιγμή μας προέκυψαν ζητήματα τα οποία δεν μπορούσαμε να τα υπολογίσουμε από την 
αρχή. Είναι επαρκές το προσωπικό, αλλά το προσωπικό αν βγουν 3-4 σε άδεια ή σε ασθένεια 
έχουμε πρόβλημα.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δηλαδή δεν ενεργοποιούνται…

ΦΑΒΑΣ: Και οι 4, οι 4. 2 θα ενεργοποιηθούν και οι άλλοι 2 θα ενεργοποιηθούν μετά.

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Αν χρειαστεί, τέλος πάντων.

ΦΑΒΑΣ: Ναι.

Πώς, αυτό θα συμπεριληφθεί στην απόφαση, δηλαδή; Θα συμπεριληφθεί 
στην απόφαση;

Όχι, η απόφαση είναι μία. Η απόφαση για την έγκριση των θέσεων είναι μία: 4 
διμηνίτες. Ή θα πάρεις 4 διμηνίτες τώρα για 2 μήνες: οπότε πας Νοέμβρη – 

Δεκέμβρη, ή θα πάρεις 4 διμηνίτες: ενεργοποιείς τους 2 μέχρι τον Δεκέμβρη και τους άλλους 
2 μέχρι τον Φλεβάρη.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Ναι, αυτό δεν πρέπει να μπει στην απόφαση;

ΦΑΒΑΣ: Όχι.

Άρα δεν ισχύει αυτό που είπα: αν τους χρειαστούμε. Θα τους πάρουμε 
ούτως ή άλλως. Και τους 4. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Έτσι είναι.

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Εν πάση περιπτώσει.

Επειδή έρχεται χειμώνας -Βασίλη, συγνώμη, που μιλάω και στον ενικό έτσι;- έρχεται 
χειμώνας, είναι οι COVID, έχουμε και μία COVID που δεν ξέρουμε το αποτέλεσμα 

μετά τον Νοέμβριο, θεωρώ ότι θα χρειαστούν.

ΛΙΑΠΠΑΣ: Κύριε Πρόεδρε, όλα αυτά συμβαίνουν βέβαια γιατί έχει αργήσει το 8μηνο, έτσι;

ΦΑΒΑΣ: Το 8μηνο, όχι έχει αργήσει, δεν έχει ενεργοποιηθεί.

Δεν έχει ενεργοποιηθεί. Δεν μπορεί ο Δήμος να αναστείλει τις αιτήσεις τους. Και 
αυτό το πρόβλημα θα μας απασχολήσει πάλι στην Οικονομική Επιτροπή, γιατί 

από ό,τι ακούω και τα ΚΔΑΠ το ίδιο πρόβλημα έχουν. Με τους διμηνίτες. Εάν θέλουμε να 
πάρουμε και περισσότερα παιδιά στα ΚΔΑΠ και ου τω καθεξής…

Αυτό έχει να κάνει με τον προϋπολογισμό όμως, δεν ήταν επαρκής αρχικά ο 
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προϋπολογισμός.

ΛΙΑΠΠΑΣ: Ναι, όμως δεν έχει ανοίξει όμως το 8μηνο, να λειτουργήσουν τα 8μηνα.

ΦΑΒΑΣ: Ναι. Ναι, ναι.

Άρα εδώ πέρα μερικές φορές σχεδιάζουμε, εντάξει, εμείς καλά κάνουμε και 
σχεδιάζουμε, αλλά η κεντρική εξουσία, από ό,τι βλέπω, μας αφήνει εκτεθειμένους 

σε πολλά πράγματα, γιατί έπρεπε να είχαν ενεργοποιηθεί ήδη τα 8μηνα και ακόμα δεν έχει 
γίνει τίποτα.

Προσδοκούμε τουλάχιστον με τον προγραμματισμό των προσλήψεων που έχουμε 
ζητήσει να έρθουν και νέες θέσεις.

Ναι, Γιώργο, φαντάζεσαι όμως να ανοίξει όλη η πλατφόρμα για τα 8μηνα που 
όλοι οι Δήμοι απ’ την Ελλάδα θα πηγαίνουνε να συσσωρεύουνε. Πόσο καιρό θα 

μας πάρει για να εγκριθεί του Δήμου Καλαμάτας η κάθε απόφαση; Και εγώ πιστεύω ότι αυτά 
τα δίμηνα δεν θα μας φτάσουνε καν. Θα αναγκαστεί να φέρει και άλλο δίμηνο.

Εντάξει, αν χρειαστούν τον καινούργιο χρόνο είναι ένα άλλο θέμα, αλλά εμείς 
κάνουμε αυτό που πρέπει, τουλάχιστον να εξασφαλιστούμε ως τον Φεβρουάριο 

περιμένοντας το 8μηνο.

Και το μεγάλο ζήτημα που τίθεται είναι αυτό: ότι εκεί που πάει να μάθει ο κάθε 
ένας τη δουλειά, σηκώνεται και φεύγει, και έρχεται άλλος.

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Αυτό ισχύει.

ΦΑΒΑΣ: Εντάξει, αυτό είναι για όλους, αυτό είναι για όλους.

ΛΙΑΠΠΑΣ: Ναι, εντάξει, φαντάσου…

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Αυτό ισχύει, για την προσέγγιση της εργασίας τώρα…

Κοιτάξτε, συνάδελφοι, επιτρέψτε μου, Γιώργο, μισή κουβέντα. Μισή κουβέντα. 
Για να αποκτήσει ο Δήμος προσωπικό, οι δυνατότητες που υπάρχουν είναι: το 

δίμηνο, σύμφωνα με ειδική διάταξη που υπάρχει στον Νόμο για δίμηνο. Και άλλη διαδικασία 
είναι του 8μηνου που διέπεται απ’ τον ΑΣΕΠ.
Ως προς τους Παιδικούς και Βρεφονηπιακούς Σταθμούς, στον ΑΣΕΠ έχουμε… μάλλον με τη 
διαδικασία του ΑΣΕΠ έχουμε το εξής: αυτά κυρίως χρηματοδοτούνται από το ΕΣΠΑ. Συνεπώς 
δεν ξέρεις πόσα παιδιά θα έχεις, έτσι ώστε να έχεις προγραμματίσει από την προηγούμενη 
χρονιά.
Εδώ λοιπόν τώρα έγιναν οι αιτήσεις, εντάχθηκαν τα παιδιά που μπορούσαν να ενταχθούν. Αν 
ήταν λιγότερα…

ΦΑΒΑΣ: Μπορεί να γίνει συμπίεση τμημάτων για παράδειγμα.

Να είχαμε περίσσευμα προσωπικού, δηλαδή καταλαβαίνετε εδώ υπάρχει μία 
ισορροπία.

Λοιπόν, το ότι προγραμματίστηκαν τα 2 νέα Τμήματα, καιρό έχουν προγραμματιστεί να 
λειτουργήσουν αυτά. Αυτό δεν σημαίνει ότι αύριο το πρωί λειτουργεί ο Δήμος και είναι 
έτοιμα. Θα πρέπει να τύχουν όλων των εγκρίσεων. Άσχετα αν οι εγκρίσεις μπορεί να ’ναι από 
το Δήμο, μπορεί να ’χει μια αβλεψία, μια αμέλεια.
Συνεπώς, σε πολύ μακρινό χρόνο προγενέστερο δεν μπορεί να ξέρεις την έκβαση, αυτό θέλω 
να πω.
2 άτομα χρειάζεται τώρα για να μην επανερχόμαστε για δεύτερη απόφαση. Αυτό όμως είναι 
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απόφαση τώρα. Τα 2 άτομα χρειάζονται για να… γιατί υπάρχει και μία περίπτωση την οποία 
δεν μπορείς να έχεις προβλέψει με το παιδί που θέλει ειδική μέριμνα και υποστήριξη…

ΦΑΒΑΣ: Ναι, είναι η περίπτωση του παιδιού που θέλει ειδικό συνοδό. Ένα συνοδό μόνο.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτό το έχουμε αποφασίσει.

Το αποφασίσαμε, πρόσεξε, αυτή τη στιγμή όμως εξυπηρετούμαστε από κοπέλα η 
οποία είναι με το πρόγραμμα COVID, έτσι;

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Εντάξει, δεν μπορούμε όμως τώρα…

Δεν παίρνουμε άλλη… πρόσεξε, δεν παίρνουμε άλλη απόφαση, είναι μία ειδική 
περίπτωση.

Με συγχωρείτε.  Εντάξει, αυτό μπορεί   να… αλλά ο COVID, o COVID είναι 
μια αστάθμητη παράμετρος. Μπορεί αύριο να αρρωστήσουνε 10 με COVID.

ΦΑΒΑΣ: Όχι, όχι, δεν είναι άρρωστοι με COVID, είναι με το Πρόγραμμα COVID.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Αα με το Πρόγραμμα, συγνώμη.

Συνεπώς δεν ξέρουμε την έκβαση αυτή. Καλύτερα να έχουμε τουλάχιστον 
διασφαλιστεί για να μπορεί να λειτουργεί…

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Εντάξει, νόμιζα ότι ασθενεί…

Εγώ ζητώ απ’ τους αξιότιμους κύριους συναδέλφους την έγκριση για 4 και μακάρι 
να μη χρειαστούν οι 2.

Κύριε Αντιδήμαρχε, όταν χρειαστεί να ενεργοποιηθούν οι δεύτερες, ας το 
πούμε εδώ στην Επιτροπή να ξέρει το Σώμα.

ΦΑΒΑΣ: Ναι, ναι, θα το πούμε, εννοείται, θα ενημερώσω το Σώμα, αλίμονο.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, δέχεστε, κύριοι συνάδελφοι, και στην ουσία του;

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: ΝΑΙ, ΝΑΙ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΟΜΟΦΩΝΑ.

Η Οικονομική Επιτροπή με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει 
υπόψη της τα προαναφερόμενα, καθώς επίσης και τις διατάξεις των άρθρων 72 και 75 του Ν. 
3852/2010, όπως έχουν τροποποιηθεί και ισχύουν,   

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι     Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α

Εγκρίνει την πρόσληψη με σύμβαση εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου 
χρόνου, πλήρους απασχόλησης, διάρκειας δύο μηνών, 
τεσσάρων (4) ατόμων ΔΕ Βοηθών Βρεφονηπιοκόμων,
για την κάλυψη επειγουσών αναγκών των Δημοτικών Παιδικών Σταθμών 
Καλαμάτας,
η πρόσληψη των οποίων θα πραγματοποιηθεί, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 206 παρ.1 του Ν.3584/2007 «Κύρωση του Κώδικα Κατάστασης 
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Δημοτικών και Κοινοτικών Υπαλλήλων» (ΦΕΚ 143/28.6.2007/τ.Α΄), όπως 
ισχύουν,
η δαπάνη για την απασχόληση του ανωτέρου προσωπικού θα βαρύνει τους Κ.Α. 
15.6041.05 και 15.6054.05 του σκέλους των εξόδων του εγκεκριμένου 
προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2022,  και σε περίπτωση που δεν επαρκεί η 
πίστωση θα υπάρξει αντίστοιχη τροποποίηση για την ενίσχυση των 
προαναφερόμενων κωδικών, 

βάσει των όσων αναφέρονται στην υπ’ αριθμ. πρωτ. 104593/20-10-2022 
εισήγηση του Τμήματος Προσωπικού, Διοίκησης & Πρωτοκόλλου της Διεύθυνσης 
Διοικητικών του Δήμου Καλαμάτας, η οποία καταχωρείται αναλυτικά στο ιστορικό 
της απόφασης αυτής. 

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού, το οποίο πρακτικό στο σύνολό του 
υπογράφεται όπως ακολουθεί :
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